
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 10. februar 2011

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

L 123
Forslag til lov om ændring af tinglysningsafgiftsloven. (Tilpasning til det digitale
tinglysningssystem, forenkling af reglerne for beregning og overførsel af afgift,
godtgørelse af afgift i forbindelse med nedsættelse af ejendomsværdi m.v.).
Af skatteministeren (Troels Lund Poulsen)

Spørgsmål 1
Med henblik på et eventuelt kommende samråd anmodes ministeren om at be-
svare følgende spørgsmål:
Ministeren bedes redegøre for om - og i givet fald på hvilke områder og i hvilket
omfang - der siden den digitale tinglysnings indførelse 8. september 2009 og
frem til i dag i praksis er blevet opkrævet afgift på et andet grundlag end det
grundlag, der følger af gældende lovbestemmelser, eller om man har undladt at
give afgiftsfritagelse på områder, hvor det følger af gældende lovbestemmelser,
at der gælder afgiftsfritagelse. Det ønskes herunder specifikt oplyst, om myn-
dighederne i denne periode ved ejendomshandler har foretaget afgiftsberegning
på grundlag af den nominelle købesum eller på grundlag af den kontante kø-
besum.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Thomas Jensen (S).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 22. februar 2011.
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Thomas.Jensen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Niels Helveg Petersen
formand
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